
A színházban 

 
 Már nagyon vártam a színházat, mert a Kőműves Kelement néztük meg. Testvéremtől 

hallottam a történetről. Nagyon kíváncsi voltam arra, hogy a színpadon ezt hogyan adják elő a 

színészek.  

 

Amikor odaértünk, leültünk a helyünkre, és vártunk, míg elkezdődik az előadás. Sokat 

énekeltek benne, sokat táncoltak. Nagyon érdekes volt.  

 

Egy szünetet tartottak közben, akkor beszélgettünk. Mindenki elmondta, hogy neki mi 

tetszett, és mi volt az, amit nem értett. Edit néni röviden magyarázott, így könnyebb volt.  

 

 

 
  

 

Nekem nagyon tetszett az előadás, és az osztálytársaimnak is hasonló volt a véleménye .   
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